
Geachte -,
 
Op 13 maart jl. heeft u ons een mailbericht gestuurd waarin u zich beklaagd over de gebrekkige 
stallingsvoorzieningen voor fietsen bij de halte Roosterbos in Baarn. U geeft onder andere aan dat er 
onvoldoende (overdekte) stallingsvoorzieningen zijn en dat de verlichting ook te wensen over laat. U 
geeft in uw mailbericht aan dat u op 8 mei 2018 deze klacht al aan ons heeft gemeld en dat er tot nu 
toe nog niets is gebeurd. Dat is inderdaad al een tijd geleden. Wij hebben u destijds ambtelijk gemeld 
dat er wordt gewerkt aan een provincie brede aanpak van het op orde brengen van 
stallingsvoorzieningen. Op 14 januari jl. heeft  u hierover nogmaals met ons contact gehad. In de 
tussentijd is vanuit ons beleidsveld Fiets intensief gewerkt aan de inventarisatie. Dit betrof het 
schouwen van circa 3000 bushaltes. Dit is inmiddels afgerond. Er volgt nu nog een extra controleslag 
en er is inmiddels een actieplan voor realisatie opgesteld.  
Wij kunnen u alvast meedelen dat de halte Roosterbos hoog geprioriteerd op de lijst staat om aan te 
pakken. Echter vanwege te doorlopen procedures is op korte termijn de gewenste 
aanpassing/uitbreiding van deze stallingsvoorzieningen helaas nog niet mogelijk. Wij vragen hiervoor 
uw begrip. We doen al het mogelijke om in het najaar tot daadwerkelijke bijplaatsing van 
fietsvoorzieningen over te gaan.
Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.


